
Zápisnica
Z členskej schÓdze Mo SRZ Bánovce nlBebr. konanei dřta 7.4.2019 o900 hod.

v Mestskom kulturnom stredisku Bánovce n/Bebr"

Prítomní členovia i\{o SRZ Bánovce ruBebr. podťa prezenčnej listiny.

Hostia: Ing. JozeťLauš * delegát rady SRZ

Pred rokovaním si prítomní členovia Mo SRZ Bánovce n,tsebr. minútou ticha uctili
pamiatku zosnulých členov.

Rokovanie členskej schÓdze Mo SRZ Bárrovce nlBebr. otvoril Ing. Richard Makýš,
privítal prítomných a oboznámil ich s programom.

Program členskej schódze Mo sRz Bánovce n/Bebr.

1, Otvorenie
2. Yolba pracovného predsedníctva" mandátovej' návrhovej komisie, zapisovatel'a a

skrutátorov
3. Správa mandátovej komisie
4. Schválenie programu členskej schÓdze
5' Správa kontrolnej komisie, plnenie uznesení a plánu hlavných úloh 2Ů18
6. Správa o činnosti qýboru Mo SRZ
7. Správa o finančnom hospodáreni zarok2018 anávrh rozpočfu na rok 2019
8 Správa o plnení pláne zarybnenia za rok 2018 a p|án zarybnenia na rok 2019
9. Správa disciplinárnej komisie
10. Plán hlavných úloh na rok 2019
11 Diskusia
12. Návrh na uznesenie
13. Záver

K BODI] č. 2
1. Ing. Richard Makýš predložil návrh na zloženie predsedníctva: predseda: Marián Broniš
členovia: Dušan Jankovič, krg' Richard Makýš, Lubomír Lauš, Y.ladimir Jurkovič a Ing.
Jozef Lauš za Radu SRZ

Počet prítomných členov Mo SRZ Bánovce n{Bebr.:
Hlasovanie
Za: 292 Proti: CI Zdržal sa: 2

Členská schÓdza uznesením č.1 volí pracovné predsedníctvo v zložení predseda: Marián
Broniš členovia: Dušan Jankovič, Ing. Richard Makýš, Lubomír Lauš' Vladimír Jurkovič
a Ing. Jozef Lauš za Radu SRZ

2. Ing'Richard Makýš predložil návrh
Martin, Trančík' členovia: Jozef
Lubomír Bu1ík, \rladimír Rychtarech

na zloženie mandátovej komisie: predseda: Ing.
Maťavka, Luboš Mikulovssi' Richard Peťovs!ý,
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Hlasrsvanie
Za: 294 Proti: $ Zdyžal stt: 0

Členská schidza uznesením č. 2 volÍ m*ndátovú komisiu v zloženi predseda: Ing.
Martin Trančík' členovia: Jozef Maťavka, Luboš Mikulovsky, Richard Peťovský,
Lubomír Bulih Vladimír Rychtarech

3. Ing. Richard MalqiŠ predložil návrh na zloženie návrhovej komisie: predseda: Ing. Peter
Čieďasqf, členovia: Ing. RÓbert Praženec, Peter BďaŽ st.

I{Íasovanie
Za: 294 Proti: $ Zelržal sa: 0

Čienská sch6dza uznesenim č. 3 volí návrhovú komisiu v zložení predseda: Ing" Peter
Čieďaský, členovia. Ing. Róbert Praženec. Peter Balaž st.

4.Ing. Richard Makýš predložil návrh na zapisovateťku Ing. Máriu Peťovsku

l{lasovanie
Za: 293 Proti: 0 Zdržal sa: 1

Členská schÓdza uznesením č. 4 votí za zapisovatel'ku Ing. Máriu Peťovshi

5. Ing. fuchard Makýš predložil návrh na overovateťov zápisnice lng. Petra Balaža a Dušana
Canigu

Hlasovanie
Za: 292 Proti: 1 Zdržcl sa: 1

Členská schidza uznesením č. 5 volí overovatel'ov zápisnice v áožení Ing. Peter Bďaž
a Dušan Čaniga

6. Ing. Richard Makýš predložil návrh skrutátorov v z|aženi JUDr. Dušan Senčík, Roman
Laurinc a Stenislav Petreie ml.

Hlasovcnie
Za: 291 Proti: 0 ZtÍržaÍ sa: 3

Členská schódza rrznesením č. 6 volí skrutátorov v zložení JUDr. Dušan Senčík. Roman
Laurinc a Stenislav Petreje ml.

K BODU č. 3
Správu mandátovej komisie ryríIofur č.Ii predniesol predseda mandátovej komisie Ing.

Trančík Martin o9.15 hod. Zcelkového počtu 822 členov Mo SRZ Bánovce n/Bebr.
oprávnených voliť, je prítomných 294, to je 35,767o, dnešná výročná členská schódza nie je
uznašaťýa sc}cpná

HÍasovanie
Za: 292 Proti: 1 Zdržtil sa: 1

Členská schÓdza uznesením č. 7 berie na vedomie správu mandátovej komisie.

Ing" Richard MakýŠ predložil návrh o konaní členskej schÓdze, hlasovaním prítomni členovia
rozhodnú o konaní členskei schÓdze 
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Hlasovsnie
Za: 292 Proti: $ Zdržal sa: 2

Členská schidza nznesením č. 8 schval'uje konanie členskej schÓdze

K BODU č. 4
Predsedajúci Ing. fuchard Makýš predložil na schválenie program členskej schÓdze

ipriloha č.2/ kananej 7.4.2019, predložený program nebol pozmenený ani doplnený

Hlasovanie
Za: 294 Proti: 0 Zdržal sa: 0

Členská schódza rrznesením č. 9 schval'uje program Členskej schÓdze Mo SRZ v
Bánovciach n.Bebr. konanej dža 7 .4.2a19

K BoDU č. 5
Správu kontrolnej komisie, plnenie uznesení a planu hlavných túohzarok 2018 predniesla

predsedníčka kontrolnej komisie Ing. Mária Peťovská ',,priÍoha č. 3/
Prítomní členovia nemali otazky ani pripomienky k predloženej správe.

Hlasovanie
Za: 294 Proti: $ ZfužaÍ sa: 0

Členská schÓdza uznesením č. 10 berie na vedomie správu kontrolnej komisie Mo sRZ
Bánovce n/B. o kontrole plnenia uznesení prijatých na výročnej členskej schÓdzi dňa
15.4.2018 a mimoriadnej členskej schÓdzi 31.8.2018 a plánu hlavných uloh za rok 2018

K BoDU č. ó
Sprár,u o činnosti výboru Mo SRZ Bánovce n/Bebr. predniesol predseda Mo sRZ

Bánovce n/Bebr. Broniš Marián /píloha č. 4i
Prítomní členovia nemali otazky ani pripomienky k predloženej správe

Hlasovanie
Za: 294 Proti: 0 Zdržal sq: 0

Členská schÓdza uznesením č. 11 berie na vedomie správu o činnosti výboru Mo sRZ
Bánovce n.Bebr. za rok 2a18

K BoI}U č. 7
Sprálu o finančnom hospodárení za rok 2018 a návrh rozpočfu na rok 2019 predniesol Ing.

Richard Makýš ipríloha č.5i
Prítomní členovia nemďi otinky, pripomienky ani doplňujúci návrh k predloženej správe.

Hlasovanie
Za: 292 Proti: 0 Zdržal sa: 2

Členská schÓdza uznesením č.. 12 alberie na vcdomie správu o finančnom hospodárení
Mo sRZ Bánovce n.Bebr. za rok 2018
bl schval'uje návrh rozpočfu Mo SRZ Bánovce n.Bebr. na rok 2019

K BoI}U č. 8
Sprár,rr o plnení pláne zalybnenia za rok 2018 a p|ín zarybnenia na rok 2019 predniesol

Lauš Lubomir ipriloha č.6i
Prítomní členovia nemali otázky, pripomienky ani doplňujúci návrh k predloženej správe'
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gžlasovanie

Za: 293 Proti: 0 Zdržal sa: 1
Členská schÓdza uznesením č. 13 berie na vedomie správu o plnení plánu zarybnenia Mo

SRZ Bánovce n.Bebr. za rok 2018 a plán zarybneniaMo SRZ Biínovce n.Bebr. na rok 2019

K BoDU č. 9
Správu disciplinárnej komisie predniesol Gebhard Kik1]š ,/priloln č.7,|

Prítomní členovia nemali otazlq/ ani pripomienky k predloženej správe.

Hlasovanie
Za: 294 Proti: 0 ZfužaI sa: 0

Členská schÓdza uznesením č. 14 berie na vedomie správu disciplinámej komisie Mo
SRZ Banovce n.Bebr. za rok 2018

K B{}DU č. 10
Plan hlavných úloh na rok 2019 predniesol Dušan Jankovič ,,príIaha č.8l

Prítomní členovia nemali otázky, pripomienky ani doplňujúci návrh k predloženej správe

Hlasovanie
Za: 294 Prati: $ Zdržal sa: 0

Členská schidza uznesením č. 15 schval'uje Plán hlavných úloh Mo SRZ Bánovce
nlBebr. na rok 2019

K BODU č. 11
Diskusia:

1. Ako pn'ý sa do diskusie prihlásil Madimír Jurkovič, predniesol správu o výkupe
pozemkov pod vodnou nádržou Haiáčovce a plan výkupu v budúcom období. ipríIoha
č.9/. v svojom príspevku pripomenu|zÍlkazlovu na kaprových vodách do konia mája
a oznám1| termíny pokračovania predaja povolení

2. Roman Laurinec predloál správu o činnosti kružku mladých rybárov ipríÍaha č.Í0i
3. Lubomír Lauš k áadosti o zmene revírov navrhol doplniť, schvďiť uznesením

povolenú homú lovnú mieru kapra 70 cm
4' Ing' Belianský lozef porovnal podÍa správy hlavného hospodára úživnosť vodnej

nádrže Jerichov a zěroveň navrhol zlepšiť násadu na vodnej nádrži Haláčovce.
Upozornil, že priesfupky bude riešiť okresný úrad, nie disciplinárna komisia, pričom
najmenšia pokuta je i00,- €.

5. Ing. Jozef Lauš pozdravil prítomných v mene Rady SRZ ako i v mene organizácie
Trenčín, zároveň poďakoval za ptácu Mo SRZ Bánovce a poprial úspešný rok 2019.
Schválenie hornej lovnej miery 70 cm je správne a schváliloJtrniekol'ko arganizácii q
Trenčín, kde schválili aj dolnú lovnú mieru 45 cm. Konštafuje, že zmenou zákana
o výkone rybárskeho práva sa otvárajú dvere podnikateťom a tak mÓžu organizácie
prichádzať o svoje reviry. Upozornil, že kombinácia privlastnených rýb nie ji šťastne
nastavená, verí, že bude prerokovaná' Navrhol organizácii riešiť environmentálne
vplyvy na úhyn ryb riešiť za pomoci polície, ryby sú majetkom rybárskeho zsrázll.

6, Ivan Hrubý navrhol požiadať odbor životného prostredia ako posfupovať proti r.rydre
rybničnej. odpovedal Ing. Jozef Lauš vydra rybničná sa rieši inu 

"u 
chovných

revíroch, avšak to vyžaduje velké finančné prostriedky na prípravu podmienok
ochrany pred vydrou rybničnou. Pomóže len novela zikana.
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?. Jan Reis upozornil, že vodná elekÍráreň Rybany by mala mať vybudovaný rybochod,
zatiat nie je' zároveň upozornil na hniezdo bobrej rodiny na potoku Bebrava.
odpovedď hlavný hospodár, že spomínaný problém vodná elektráreň Rybany je
zdokumentovaný a v nasledujúcich dňocb sa pripravuje stretnutie s konatel'mi, ak
nedÓjde k náprave, podáme podnet ne životné prostredie.

K BoDU č. 11
Návrhy uznesení vypl]forajúce z diskusie
Í. Správu o qýkupe pozemkov pod VN Haláčovce predniesol Vladimír Jurkovič ipríIaha

č.9i
Hlasovanie
Za: 294 Proti: 0 Zdržol sq: 0

Členská schÓdza uznesenÍm č. 16 berie na vedomie správu o výkupe pozemkov pod
vodnou nádržou Háláčovce

2. Správu o činnosti Krúžku mladých rybárov predložil Roman Laurinec /príloha č.10l

Hlasovanie
Za: 294 Proti: 0 Zú.žaI sa: 0

Členská schidza uznesením č. 17 berie na vedomie správu o činnosti Kružku mladých
rybarov

3. Návrh na schválenie najvyššej lovnej miery pre kapra rybničného 70 cm

Hlasovcsrzie
Za: 282 Proti: 7 Zdržal sa: 5

Členská schÓdza uznesením č. 18 schval'uje pre všetky reviry Mo SRZ Bánovce n.B.
najvyššiu lovnú mieru pre kapra rybničného 70 cm s platnosťou od 1.1.2020

K BODU č. 12
Program schÓdze bol vyčerpaný, na záver predsedajúci pod'akoval za účasť. aktivitu na

schidá, poprial všetko dobré a úspešnú rvbársku sezÓnu.

V Bánovciach nad Bebravou, 7.4.2019 
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overovatelia: Ing. Peter Baláž'

Dušan Čanisa

MariánEroniš
predseda MO SRZ


